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Vragen VVD   

GR wijst Rotterdam als centrumgemeente aan, maar 

feitelijk verandert er niks sinds de invoering van WMO 

2015 volgens de toelichting. Wat was de aanleiding om 

nu deze GR op te richten? Was eea nog niet goed 

geregeld sinds 2015? 

Omdat Beschermd wonen nu gedecentraliseerd wordt moet de juiste 
samenwerkingsvorm daarvoor worden gekozen. In 2015 was deze 
decentralisatie nog niet het geval.  

In de toelichting wordt niks gezegd over privacy 

wetgeving en hoe eea is geregeld. Kan de wethouder 

daar iets over vertellen? 

De gemeenten zijn verplicht om bij de uitvoering van de GR de van 
toepassing zijnde privacywet- en regelgeving (o.a. Algemene 
Verordening Gegevensbescherming) in acht te nemen en daarnaar te 
handelen. Die is in de huidige samenwerking ook al van toepassing. 

Om iets vast te leggen moet een collegebesluit genomen 

worden, eventueel gevolgd door een raadsbesluit. Geldt 

dit ook voor het tweejaarlijkse werkplan van 

centrumgemeente Rotterdam, zoals genoemd in de 

toelichting bij artikel 9? 

Nee. Voor het tweejaarlijkse werkplan is noch een collegebesluit, noch 
een raadsbesluit nodig. Het werkplan wordt wel aan het regionale 
bestuurlijke overleg voorgelegd. 

Bij de toelichting over artikel 17 (Uittreding) wordt 

gesteld dat gemeenten zich landelijk gecommitteerd 

hebben aan een vorm van regionale samenwerking. 

Houdt dit in feite een verplichting in? 

Dat klopt. Deze regionale samenwerking is verplicht om de gewenste 
kwaliteit van deze gespecialiseerde zorg te kunnen leveren.  

De meerjarenbegroting is gebaseerd op het huidige 

aantal cliënten. Is dit het totale aantal van alle 

gemeenten bij elkaar? Hoeveel zijn dit er? En hoeveel 

uit Albrandswaard zijn dit? 

De definitieve gegevens over 2022 zijn nog niet beschikbaar. In 2021 
waren er in onze regio in totaal 1716 mensen met een indicatie voor 
Beschermd wonen. 18 Mensen daarvan kwamen uit 
Albrandswaard. Deze cijfers zijn gehaald uit de Regiomonitor 
Beschermd wonen 2021. 

Zijn de cijfers in de begroting duizendtallen? Kan de 

wethouder wat meer toelichting geven? 
De bedragen in de meerjarenprognose zijn in miljoenen. Ter 
verduidelijking: in 2024 is er € 102,73 miljoen beschikbaar voor de 
regio. 90% daarvan wordt gereserveerd voor de kosten voor 
beschermd wonen van alle gemeenten in de regio. 10% wordt 
gereserveerd voor lokaal beleid. 

Met vriendelijke groet, Mieke van Ginkel 

Wethouder Welzijn, Wonen, Zorg, cultuur en educatie 
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